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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Káoszba fordul-e az informatikai normatíva felhasználása?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási- és kulturális miniszterhez . A
kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2005-ös és a 2006-os költségvetésben rögzített ún. Informatikai normatíva felhasználásáról
a 3/2005 (111. 1 .) és a 18/2006 (IV . 24.) OM rendelet szól . Mindkét rendeletben közös, hogy a
döntés-előkészítést egy ún . Programtanácshoz, a döntés felelősségét magához a miniszterhez
telepíti, miközben a fenntartókkal való kommunikációt az OM honlapján keresztül valósítja
meg .

Az Ön hivatalba lépése óta - úgy tűnik - lassan, de biztosan káoszba fordulni látszik az
iskolák mindennapjait közvetlenül is érintő ügy :

•

	

Magát megnevezni nem kívánó „új" Programtanács beharangozó közleményt tesz
közzé .

• A 18/2006 (IV .24.) OM rendeletben meghatározott határidők lejártak, több ezer
fenntartó döntött, de a beharangozás alapján úgy tűnik, hogy jelentős változások is
lehetnek .

•

	

Még hatályban lévő programtanácsi határozatok tűnnek el a honlapról .
•

	

Nem csak tagjait, hanem ügyrendjét tekintve is „titkosította" magát a Programtanács,
holott ennek közzétételét rendelet írja elő .

A fentiek alapján a következőket kérdezem :
1 . Kík jelenleg a Programtanács tagjai és mikor lettek kinevezve?
2. Ha változott a Programtanács összetétele, akkor mikor lettek a régi tagok felmentve?
3. Miért nincs kint a Programtanács ügyrendje a honlapon, holott a rendelet ezt előírja?
4 . Miért kerültek le hatályos határozatok a honlapról?
5 . A honlap szerinti új kiírásnak mi a jogi alapja a hatályos jogszabályok alapján,

különösen az azokban foglalt - mellesleg lejárt - határidők tekintetében?
6 . Részt vesznek-e az új akkreditációs kiírás előkészítésében a fenntartók, az érintett

háttérintézmények (felvételik, statisztika, OM és diák azonosító, stb .) valamint a
szakterület képviselői? Ha nem, miért nem?

7 . Részt vett-e az új akkreditációs kiírás előkészítésében olyan cég képviselője, amelyik
majdan nyerni fog a kiíráson?
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Kérem, hogy a Programtanács felmentési és kinevezési dokumentumait, üléseinek
jegyzőkönyvét és határozatait, valamint a Programtanács javaslatai alapján az Ön által
meghozott döntéseit másolatban küldje meg számomra . Kérem a másolatokon világosan
látszódjon az adott ügy iktatószáma . Kérem, hogy ezen kérésemet, tekintettel az 1992 . évi
LXI11. törvény 19 .§-ra és 20 . §-ának (1)bekezdésére, egyúttal közérdekű adat megismerése
iránti kérelemnek is tekintse .

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2006 . augusztus 2/ .

Pánczél Károly
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